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造訪不同國家、與不同人相遇，是件有趣且令人興奮的事情，你

可以看到美麗的山與海，你可以學到不同的生活和處理事情的方式，

你可以嘗試許多種類的食物，你可以買特別的禮物給你自己和你的朋

友。而且那也是個很棒的外語學習途徑，因為你可以藉著使用語言邊

學習，當造訪美國或英國的時候，你可以練習說英文，或者是當你在

法國時，可以練習說法文，在德國時，練習說德文。那麼，你對於出

國感到心動了嗎?  

 

對某事感到心動  be tempted to V. 
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 It is fun and exciting to visit different countries and meet different 

people. You can see beautiful mountains and seas. You can learn different 

ways of living and doing things. You can try many kinds of foods. You can 

buy special presents for yourself and your friends. It is also a good way to 

learn a foreign language because you can learn the language by using it. 

You can practice speaking English when visiting America or England. Or 

you can practice speaking French in France or German in Germany. So, are 

you tempted to go abroad?  

   

  


